
PRoToKoŁNRxxlv/2016
z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie

odbytej 2I grudnia 2016 r.
w sali konferencyjnej

Urzędu Gminy w Nowym KawQczlntle

Nowy Kawęczyn, dnia 27.12.2016 r.



Ad. 7 Otuląrcle 
'C'(W 

- eJ SesJź Radg Gmlng.
przewodnicząca Rady Gminy w Nowym kawęczynie Małgorzata

Meszka o godzinie 11.1o otworzyłaXXIY sesję Rady Gminy w Nowym
Kawęczynie.

Ad. 2 Stulierdzenie prąuomocności obrąd.
Po Powitaniu radnych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozvłalające na
podejmowanie prawomocnych decyzji listę obecnośct radngcĄ
sołtgsóul orą,z goścź stanouźq załqcznlkl nr 7, 2, 3 do nlnźeJszego
protokołrl.

Ad. 3 Przgięcie porzqdku obrąd.
przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszk a przypomniała,

że porządek XXIV-ej sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
przedstawia się następująco :

1. Otwarcie XXIV-ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII-ej Sesji, która odbyła się w dniu

4 listopada 2016 r.
5. sprawozdanie wójta Gminy o podjęĘch dzialaniach w okresie

rniędzy sesjami Rady, a zwłaszcza z wykonania uchwał Rady
Gminy.

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady gminy za 2016 rok.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie

stanowiska.
8. Interpelacje, zapytania radnych i sołĘsów oraz wolne wnioski.
9. Zakonczerlie obrad.

proponowany porządek obrad stanowi załqcznik nr 4 do
niniej szego protokołu.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XXilI-ej Sesji, która odbyła
się w dniu 4listopada 2016 r.
przewodnicząca M. Meszka przypomniała, że protokół

Nr XXIII/ 2016 z XXIII sesji Rady Gminy, która odbyła
się 4 listopada 2016 r. znajduje się na sali. Następnie Przewodnicząca
zarządzlła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr XXIII 12016.Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu
j edno gło ś nie pr zyjęła protok ól z XXlllr-ej se sj i.
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Ad. 5 §prawozdanie wójta Gminy o podjętych działaniąch w
okresie między sesjami Rady, a zwłaszcza z wykonania
uchwał Rady Gminy.

Sprawozdanie Wójta za okres od 4. II.2016 r. do 2I.12.2016 r.

XXIII Sesja odbyta w dniu 4.11.2016 r.
1. Uchwała Nr XXIII/IO7/2016 z dnia 4 listopada 2016 r. w sprawie

obnizenia średniej ceny skupu Ęta jako podstawy do obliczenia
podatku rolnego w 2017 roku

2. Uchwała Nr XXIII/10812016 z dnia 4 listopada 2016 r. w sprawie
określenia stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na
terenie gminy

3. Uchwała Nr XXIII/ IO912016 z dnia 4 listopad,a 2016 r. w sprawie
przystąpienia do sporządzenia zrniany miejscowego planu ogólnego
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowy ]Kawęczyn
obejmującego obszar we wsi Nowy Dwór Parcela

4. Uchwała Nr XXIII/ nol2ol6 z dnia 4 listopada 2016 r. w sprawie
zmian w budzecie gminy na 2016 rok

ponadto w okresie tym podjąłem następujące zatządzenia:

I.Zarządzęnie Nr 56/2016 z dnia 8 listopada
zmian w budzecie gminy na2016 rok

2.Zarządzenie Nr 57/2016 z dnia 8 listopada
zmian w planie finansowym LJrzędu Gminy
2016 rok

3.Zarządzenie Nr 58/2016 z dnia 17 listopada
zrnian w budzecie gminy na2016 rok

4.Zarządzenie Nr 59/2O16 z dnia 17 listopada
zrnian w planie finansowym lJrzędu Gminy
2016 rok

5.Zarządzenie Nr 60/2016 z dnia 24 listopada
zrnian w budzecie gminy na 2016 rok

6.Zarządzenie Nr 6112016 z dnia 24 listopada
zmian w planie finansowym Urzędu Gminy
2016 rok

7.Zarządzenie Nr 6212016 z dnia 30 listopada
powołania komisji przetargowej - dot. dowozu
roku 2Ol7 roku

8.Zarządzenie Nr 63/2016 z dnia 30 listopada
powołania komisji przetargowej - dot. wywozu

2016 r. w sprawie

2016 r. w sprawie
Nowy Kawęczyn na

2016 r. w sprawie

2016 r. w sprawie
Nołvy Kawęczyn na

2016 r. w sprawie

2016 r. w sprawie
Nowy Kawęczyn na

2016 r. w sprawie
uczniów do szkół w

2016 r. w sprawie
odpadów z terenie

gminy
9.Zarządzenie Nr 6412016 z dnia 9 grudnia

zmian w budzecie gminy na2016 rok
2016 r. w sprawie
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IO.Zarządzenie Nr 65/201,6 z dnia 9 grudnia 2016 r. w sprawie
zmian w planie finansowym urzędu Gminy Nowy kawęczyn na
2016 rok

wójt wspomniał o spotkaniach w sołectwach, które odbyły się w
okresie między sesjami, doĘczyły one stanu dróg na terenie gminy oraz
reformy oświatowej (sołectwa: Budy Trzcińskie, Nowa Trzcianna,
Strz.lrbo ga, P odttzcianna, Trzcianna, Podfranciszkany, Franciszkany) .

wójt poprosił Radnych o nieskładanie deklaracji zvliryanych z
przyszlością szkół z terenu naszej gminy jakie zajdą po reformie
oświatowej, dopóki nie wypracuj emy wspólneg o rozvliryania.

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy za
2O16 rok.

sprawozdanie komisji Rewizyjnej przedstawił przewodniczący
komisji - Tadeusz piątkowski. sprawozdanie stanowi załqcznźk nr -s

do niniej szego protokołu.

sprawozdanie komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa
przedstawiła przewodnicząca komisji Agniesżka FirmanĘ.
sprawozdanie stanowi załqcznźk nr 6 do niniejszego protokołu.

sprawozdanie komisji Mienia komunalnego i Finansów
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Katarzyna Grzejszczak.
sprawozdanie stanowi załqcznlk nr 7 do niniejszego protokołu.

sprawozdanie komisji oświaty, kultury i sportu przestawiłaprzewodnicząca komisji Barbara Marcinkowski. spiawozdanie
stanowi załqcznlk nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad- 7 Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub
zajęcie stanowiska.

przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w
następujących sprawach:

Przewodnicząca Rady Gminy
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności
posiedzeniu - 15 głosami ,za" przy

zarządziła głosowanie w sprawie

15 radnych uczestnic zących w
O głosach ,przeciw" oraz O głosach
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,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIV l1.1-t12016 - która stanowi
załqcznik nr 9 do niniejszego protokołu.

2. w sprawie zatwierdzenia Planu Prac}r Rad]r Gmin_,r

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,za" przy 0 głosach oprzecilf oraz O głosach
,wstrz,lrmujących" podjęła Uchwałę Nr XXIVltL2l2O16 - która stanowi
załqcznik nr 70 do niniejszego protokołu.

przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,z* przy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIV l 7-t3 l2o16 - która stanowi
załqcznik nr 7 7 do niniejszego protokołu

4. w sprawie rocznego programu współpracy Gminv NoĘv kawęczvn z
organizacjarrri pozarządoryrrri na rok 2OI7

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,zł prTy O głosach oprzeciw" oraz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIV I t14l2016 - która stanowi
załqcznik nr 72 do niniejszego protokołu

3.

5.

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu UchwaĘ.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,za' przy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIV l1.1.5 12016 - która stanowi
załqcznlk nr J3 do niniejszego protokołu

trybie bezprzetargowym
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lata 2017-2019 w Gminie Nowy Kawęcąvn
enia Gmi

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,za' przy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIV l1.t612016 - która stanowi
załqcznźk nr 74 do niniejszego protokołu

7. zmtan w Pro
a lata 2

2o22

przewodnicząca Rady Gminy zarządz7ła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" przy 1 głosach ,przeciw" oraz O głosach
owstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIV l 1.1.712016 - która stanowi
załqcznlk nr l5 do niniejszego protokołu.

8. w sprawie zmian w budżecie qminv na 2016 rok

przewodn icząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,za" ptzy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIV l 11812016 - która stanowi
załqcznik nr 76 do niniejszego protokołu

Ad. 8 InterpelacJe, zapgtanla radngch orąz uolne ulnloski.

Radny Grabowski - mam kilka pytań:
- czetn|) w sprawozdaniu z pracy komisji Mienia komunalnego i
Finansów nie ma zamieszczonych danych zvliry,anych ze sprźedażąbądż
kupnem mienia na terenie gminy ?
- czemu w sprawozdaniu z pracy komisji Rewizyjnej nie ma
urnie szczo nyc h dwóch wnio sków złożony ch do pizewo dniczące go
komisji Rewizyjnej w Ęm roku i wypracowanych odpowiedzi ninie ?
- czelJ'I:u nie mozna nic zrobiĆ z asfaltem na drodze we Franciszkanach,
konkretnie na zakręcie w lesie gdzie korzenie dtzew lvypychają asfalt i
Ęm samym stwarzają zagrożenie dla kierowców którzy zmuszeni są
zjeżdżać na przeciwległy pas drogi? cry nie mozna wylgzekwować od
właścicieli posesji bądż parku krajobrazowego wycinti tych drzew ?

6.

Protokół Nr XXIV/2OI6 z dnia 21 grudnia2016 r. Strona 6



pani sołĘs krychowiak - wycinka miała mieć miejsce prz,y budowie
drogi. Na tę chwilę lasy są prywatną własnością i nie każdy właściciel
musi wyrazić na to zgodę.

Radny Grabowski dodał, że na drodze zTrzcianny do Dolecka jest to
samo i cry tam również mamy spodziewać się tałich efektów ia parę lat.
Dodał, że są pewne przepisy prawne które powinniśmy zastoso*ać
zarówno dla naszego dobra jak i dla dobra mieszkańców.
Radny Grabowski poprosił w imieniu mieszkańców strzybogi aby
wystosować do urzędu Marszałkowskiego pismo o doprojektowanie
ttzech latarni przy drodze wojewódzkiej pomiędzy stacją kontroli
Poj azdów a sktzy żowaniem.
Dodatkowo Radny poruszył temat reformy oświatowej. zaznaczył, że
szkoła w strzybodze powinna być szkołą podstawową 8 klasową.
zaznaczył, że pomysł przedszkolajest bardzo dobry. Nie mozemy tej
opcji argumentować kosztem zamknięcia szkoły w Trzciannie. Są trzy
szkoły na terenie gminy i te trzy szkoły winny funkcjonować. I na chwilę
obecną Radny będzie bronił istnienia szkoły w strzybodze.

Radny Nowakowski dodał, że 7oo/o społeczeństwa popiera reformę
oświatową a on sam jest w pozostałych 3ovo. zaznaćzył, że to proSram
nauczania winien byĆ zreformowany a nie nazewnictwo szkół.-Zapewnił,
że przed podjęciem decyzji na pewno wójt przedstawi nam warianty
finansowe projektow zaplanowanych na tę reformę. Nie mamy żadńych
podstaw by na chwilę obecną podejmować decyzje, przede wśzystkim
muszą zostać podjęte decyzje przez rządzących łm krajem.

RadnY Piątkowski i Radna Grzejszczak poinformowali, że w przyszłości
będą umieszczali w sprawozdaniach brakujące dane na które zwrócił
uwagę Radny Grabowskie.

Dyrektor szkoły podstawowej w Trzciannie - jeżeti chodzi o sprawy
zw ia4ane z wnio skie m do sta T czony m przewodniczące mu ko m-isj i
Rewiz.lrjnej w sprawie nadgodzin nauczycieli to nadgodziny nie istnieją.
są to zastępstwa dorażnie wynikaj ące z łvy,jątkowych sytuacji, w
PozostałYch szkołach równiez są to zastępstwa d,orłżne. Niki specjalnie
nie czeka na godziny nadliczbowe. Dodatkowo pani dyrektor
zaproponowała, ze jest mozliwość wglądu w jej godziny pracy oTaz
dodatkowe godziny niesteĘ nie ma mozliwości wglądu w goóziny pracy
nauczycieli. zaznaczyła żeby na przyszłość nie pisać spec3alnycń poaan
i wniosków a przyjść do samego ,żródła problemu". Ni; ma pótrzeby
załatvłiaó takich spraw na komisj ach czy na sesjach.

Radny Grabowski - wnioski wpłynęły więc czekarn na romvięanie
sprawy. Dyrektorzy są zwolnieni z pensum. - p. Ancerowicz - nie, nie
są. To nie jest temat do roztrząsania na sesjach. - Radny - Wniosek był
złożony i komisja winna to sprawdzić, obowiazki komisji wynikająze
statutu gminy i innych aktów prawnych, więc ja jako Radny nie mogę
sam tego sprawdzić.
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Radny Nowakowski zgodził się, że skoro były takie wnioski oraz
sPrzedaŻe mienia to winny być umieszczot,Lę w sprawozd,aniach. W razie
przyszłych uwag powinno się zwrócić do Wójta bądż tęż d,o
odpowiednich komórek zajmujących się daną kwestią.

WÓjt na koniec dodał, ze stara się samo kontrolować i nigdy nikomu nie
utrudniał kontroli i nie ma problemów z udostępnieniem informacji
które są do ogólnego Tozpoznania. InwesĘcje realizowane na terenie
gminy są podejmowane rla Tzecz mieszkańców, dla ich dobra i komfortu.
zaznaczył, że splaciliśmy kredyĘ i nie zaciągaliśmy nowych i łm
samym zrnniejszyło się obciarżenie gminy.

wójt podziękował za współpracę i zrozumienie a takżę za kompromis we
współpracy. złoĘł życzenia świąteczne i noworoczne oraz życzył
zebranym aby podejmowane w przyszlym roku decyzje byłysłuszne i
służyły mieszkańcom.

Ad. 9 Ząkończenźe obrą.d,.
przewodnicząca Rady wobec zrea|izowania porządku obrad, o

godz. 12.30 zamknęła xxIV sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:

Sawicka Katarzyna
,#*u*qJ^/ Refereńt

Gminy
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